
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  8. 4. 2008 
 
Přítomni:  doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Žižková, dr. Moravec, prof. Nezbeda, 
                 doc. Hajer, doc. Eisenmann, doc. Jeřábek, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová     
                  Dvorníková. 
Omluveni: dr. Balej  

1. Informace z jednání kolegia rektorky předal proděkan Pavlík: 
- směrnice rektorky o „Hospodaření v režimu doplňkové činnosti na UJEP“ a o 

„Zadávání veřejných zakázek“ a směrnice kvestora k oběhu účetních dokladů na 
UJEP a jejich zpracování, byly složkami připomínkovány a nyní jsou vedením UJEP 
dokončovány, 

- byla diskutována poslední verze Výroční zprávy o činnosti UJEP za rok 2007, 
- informace o počtu přihlášek na UJEP k  31. 3. 2008, 
- doc. Loučka přednesl návrh směrnice ke zřízení Interní grantové agentury UJEP pro 

stimulaci umělecké činnosti na UJEP, 
- předloženy výsledky soutěže na vytvoření návrhu jednotného vizuálního stylu UJEP, 
- informace o pracovní verzi Rozpisu rozpočtu veřejných vysokých škol pro příští 

období, 
- dne 22. 4. 2008 proběhne „Sportovní a kulturní den rektorky“, 
- rozpočet UJEP na rok 2008 byl schválen AS UJEP. 

2. Děkan 
- předložil srovnání průměrných mezd na PřF s ostatními součástmi UJEP, 
- Výroční zpráva o činnosti PřF za rok 2007 – kolegium děkana odsouhlasilo poslední 

verzi, která bude zaslána AS PřF  ke schválení, 
- Stavební program Kampus – kolegium diskutovalo o obsahu a účelu tohoto 

materiálu, 
- předložil kolegiu vítězný návrh na jednotný vizuální styl UJEP, 
- „Dny vědy a umění na UJEP“ budou ve dnech 28. - 30. 4. 2008, 
- „Den vědy na PřF“ bude dne 29. 4. 2008, na tento den děkan vyhlásil děkanské 

volno, 
- apeloval na vedoucí kateder, aby v době jejich nepřítomnosti byla zajištěna veškerá 

(i elektronická) pošta na ně adresovaná, 
- na základě screeningu počítačů děkan připomněl nutnost dodržování pracovního 
řádu UJEP  a zákazu  užívání nelegálního softwaru, 

- poděkoval vedoucímu katedry biologie doc. Hajerovi za vynikající propagaci PřF 
UJEP prezentací výsledků práce katedry  biologie v televizním vzdělávacím pořadu 
PORT (ČT1) a publicistickém pořadu VÍKEND (Nova),  

- Bílá kniha terciárního vzdělávání – děkan upozornil na záměr rozdělení vysokých 
škol příp. fakult do tří skupin s odlišným zaměřením: 
• výzkumné instituce 
• vzdělávací instituce 
• instituce profesní přípravy. 

3. Proděkanka Žižková informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 
- proděkanka dořeší s Centrem informatiky problémy s doplněním informací o 

předmětech do STAGu (sylaby a anotace v angličtině), 
- informace o počtu přihlášek ke studiu – celkem na UJEP je mírný pokles. Vedoucí 

kateder pošlou proděkance do 20. 4. 2008 sdělení, zda budou vyhlašovat 2. kolo 
přijímacího řízení. 

- Do 15. 4. 2008 poslat proděkance seznam plánovaných akcí kateder do 
Harmonogramu akcí PřF. 

- Upozornila na termín ukončení kontroly záznamů v indexu a ve STAGu. 

4. Studijní a zkušební řád PřF UJEP. 



Kolegium po drobných úpravách schválilo poslední verzi Studijního a zkušebního řádu 
PřF UJEP. Materiál bude předložen AS PřF ke schválení na dubnovém zasedání. 

5. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
- Do 11. 4. 2008 poslat pí Podané informaci, zda bude někdo podávat návrh na projekt 

na AV ČR, 
- „Den vědy a výzkumu na UJEP“ bude probíhat ve dnech 28. – 30. 4. 2008, „Den 

vědy na PřF“ se bude konat dne  29. 4. 2008, 
- komise IGA UJEP – kolegium navrhuje doc. Pavlíka jako zástupce PřF v této 

komisi. 
6. Informace z porady u prorektorky Vomáčkové: 

- na UJEP bude organizován „Den ERASMU“. 

7. Proděkan Pavlík: 
- Poděkoval za podané projekty do GAČR, PřF podala 7 projektů , za UJEP bylo 

celkem podáno 33 projektů, 
- informoval o situaci kolem nákupu kapalinového chromatografu – bude vypsáno 

výběrové řízení na nákup. Krajská hygienická stanice nabízí pomoc při zajištění 
obsluhy tohoto zařízení. Pokud by nabídka byla přijata, bude zřízeno společné 
pracoviště pro PřF, FŽP, ÚZS a KHS. 

- Projekty FRVŠ „A“  - v termínu došly 2 návrhy. Kolegium se seznámilo s těmito 2 
návrhy a souhlasí s tím, aby autoři své návrhy dopracovali tak, aby mohly být 
podány. 

8. Tajemník 
- výroční zpráva o hospodaření PřF za rok 2007 bude zaslána AS PřF ke schválení na 

dubnovém zasedání, 
- předložil kolegiu rozpočet kateder na rok 2008 na vlastní provoz a na literaturu, 

v příštím roce vedení v rozpočtu PřF zohlední výuku kateder pro jiné fakulty, 
- předložil rozpočet FRIM na rok 2008, kolegium se dohodlo vyjmout z rozpočtu 

nákup interaktivních tabulí s tím, že jejich nákup bude realizován v příštím období, 
takto upravený rozpočet kolegium odsouhlasilo a bude předložen AS PřF. 

- každý pracovník si provede kontrolu a porovnání softwarového vybavení svého 
počítače s výsledky scanování počítačů Centrem informatiky a sám ponese  primární 
zodpovědnost za jeho legálnost, 

- ve dnech 22. a 23. 5. 2008 se uskuteční výjezdní zasedání kolegia děkana PřF 
v Domě Českého Švýcarska v Krásné Lípě. 

16.  Různé: 
         -    k 1. 5. 2008 dojde na PřF k valorizaci mezd v průměru o 5%, u neakademických 

pracovníků bude navýšení 2% do tarifní a zbytek do nadtarifní složky, u 
akademických pracovníků vedoucí katedry provede navýšení individuálně, 

        -     prof. Nezbeda nadnesl otázku budoucí výuky v Litvínově,  
        -     katedra chemie nebude v 1. semestru realizovat laboratorní cvičení a posune jejich 

výuku do dalších semestrů 
        -     firma COM PLUS nabízí spolupráci s katedrou informatiky, povedou se další 
jednání, 
        -    dr. Dvorníková nadnesla otázku, zda organizovat v příštím roce ples PřF. 
  
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
Zapsala: Y. Jůzová 


